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 Het Vlaams Parlement,

– gehoord de bespreking van de beleidsbrief;

– gehoord het antwoord van Vlaams minister Ben Weyts;

– overwegende dat:
1° de Vlaamse Rand bijzonder grote uitdagingen te overwinnen heeft op het 

vlak van Mobiliteit en Welzijn;
2° het mobiliteitsprobleem in de Vlaamse Rand steeds groter wordt en de 

files op de Brusselse ring blijven toenemen. Zo geeft de filebarometer van 
Touring Mobilis voor de eerste zes maanden van 2016 aan dat de files op de 
Brusselse ring oplopen tot 16 uur per dag;

3° de op stapel staande projecten rond de Brusselse ring – met name het 
recent geopende Docks Bruxsel, het geplande Uplace, het Eurostadion, het 
cultuur- en congrescentrum in Ruisbroek, NEO – de files op de Brusselse 
ring enkel zullen doen toenemen;

4° Docks Bruxsel de deuren opende op 20 oktober 2016;
5° de opening van Uplace en het Eurostadion gepland zijn in 2019;
6° op de tracés van Brabantnet (drie tramlijnen in de noordelijke rand van 

Brussel, met name een sneltram van Willebroek naar Brussel, een ringtram 
van Brussels Airport over Vilvoorde naar Jette en een luchthaventram van 
Brussels Airport naar Brussel Noord) in tegenstelling tot wat minister Weyts 
vooropstelde (http://www.werkenaandering.be/brabantnet/ “Brabantnet: 
drie nieuwe tramlijnen tegen 2020”) in 2020 geen trams zullen rijden en 
zelfs de tussentijdse trambussen geen duurzaam mobiliteitsalternatief 
zullen bieden; 

7° de trams van Brabantnet volgens De Lijn en het Agentschap Wegen en 
Verkeer ongeveer 30.000 pendelaars kunnen transporteren. Met een 
gemiddelde bezettingsgraad van de personenwagens in België van 1,2 per-
sonen, betekent dit dat Brabantnet met trams het potentieel heeft om 
24.000 auto’s uit de file te halen;

8° de trambus mits enkele aanpassingen van de weginfrastructuur enkel op 
het ringtracé zal kunnen rijden;

9°  de MKBA (maatschappelijke kosten-batenanalyse) die werd uitgevoerd om 
de efficiëntie van trambussen op de tracés van toekomstige tramlijnen te 
onderzoeken, uitwees dat een trambus op het tracé Brussel-Willebroek te 
traag en inefficiënt zou zijn om een oplossing te bieden;

10° de optimalisatiewerken van de Brusselse ring zullen starten eind 2018;
11° de historische achterstand wat betreft welzijnsvoorzieningen in Halle-

Vilvoorde helaas overeind blijft;
12° Vlabzorginvest voor 2017 zal kunnen rekenen op dezelfde middelen 

(namelijk 2,5 miljoen euro) die de provincie Vlaams-Brabant tot voor de 
provinciehervorming in 2018 besteedt aan Welzijn, waardoor de historische 
achterstand wat betreft welzijnsvoorzieningen in 2018 en de daaropvolgende 
jaren niet zal worden ingehaald;

13° het centrum algemeen welzijnswerk (CAW) Halle-Vilvoorde bij de reorga-
nisatie van de CAW’s in 2012 een groter gebied moest bestrijken maar 
hiervoor geen extra middelen kreeg. Het CAW Halle-Vilvoorde zette om 
dit gebied te bestrijken acht bijkomende fte’s in bovenop het aantal dat 
gefinancierd wordt door subsidies. Sinds 2012 en tot op heden financierde 
het CAW Halle-Vilvoorde deze fte’s uit de eigen reserves. Deze reserves zijn 
echter uitgeput (fte: fulltime-equivalent);

14° de kostprijs van de organisatie van het Gordelfestival in 2016 666.000 euro 
bedroeg;
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– vraagt de Vlaamse Regering dat:
1° er zo snel als mogelijk werk wordt gemaakt van hoogwaardig openbaar 

vervoer op de drie tracés van het Brabantnet, met name: 
a) Willebroek–Brussel-Noord;
b) Jette–Vilvoorde–Brussels Airport; en 
c) Brussel-Noord–Brussels Airport;

2° op alle drie de tracés van het Brabantnet de voorlopige en tijdelijke 
trambussen finaal worden uitgebouwd tot volwaardige tramverbindingen;

3° er een geïntegreerde visie komt op het vlak van mobiliteit die rekening 
houdt met de timing van projecten die op stapel staan langs de Brusselse 
ring, de realisatie van de trambussen op het ringtracé, de uiteindelijke 
verwezenlijking van het Brabantnet en de optimalisatie van de Brusselse 
ring;

4° de middelen voor Vlabzorginvest voldoende worden bijgesteld zodat er 
echt werk kan worden gemaakt van het wegwerken van de historische 
achterstand inzake welzijnsvoorzieningen in Halle-Vilvoorde;

5° minstens 500.000 euro te voorzien voor CAW Halle-Vilvoorde zodat het 
CAW de opgebouwde kennis en werking niet overboord hoeft te gooien 
en minstens de huidige minimale en noodzakelijke dienstverlening kan 
continueren in een regio die kreunt onder een historische achterstand op 
het vlak van Welzijn;

6° de impact van het Gordelfestival grondig te evalueren en de 666.000 euro 
die in 2016 voor het eenmalige evenement werd uitgetrokken optimaal aan 
te wenden voor een evenement of actie(s) die een duurzaam en structureel 
integratiebeleid ten goede komen;

7° werk te maken van een actuele, duurzame, integrale, domein- en 
projectoverschrijdende visie over alle gewestgrenzen heen met de blik op 
de lange termijn inzake de Vlaamse Rand.

Katia SEGERS


